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 Or.0002.7.2020 

 

Protokół Nr XX/20 

z XX Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Drohiczynie, która odbyła się 

w dniu 30 grudnia 2020 r. w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury 

 w Drohiczynie przy ul. Kraszewskiego 13 

Obradom przewodniczył Marian Rogowiec 

 - Przewodniczący Rady Miejskiej w Drohiczynie 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1207. 

 

Na ogólny stan 15 radnych, w obradach udział wzięło 14 radnych. 

  

Radni obecni na XX Sesji: 

 

1. Buśko Leon, 

2. Daniluk Józef,              

3. Kobus Jan,        

4. Kosiński Andrzej, 

5. Miłkowski Andrzej,              

6. Niemyjski Tadeusz,             

7. Pogorzelska Barbara,                                          

8. Rogowiec Marian, 

9. Sierociuk Małgorzata, 

10. Sorokosz Radosław,            

11. Tomasik Urszula,                 

12. Urbańska Stanisława          nieobecna,           

13. Wojtkowski Wojciech,    

14. Zagubień Antoni,             

15. Żero Waldemar.          

 

Lista obecności radnych została dołączona do protokołu (zał. nr 1). 

 

Ad. 1. 

 

Otwarcia obrad XX Sesji Rady Miejskiej dokonał Marian Rogowiec - Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Drohiczynie. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Drohiczyna, Skarbnik Gminy, 

Sekretarza Gminy oraz pozostałe osoby obecne na Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdził, iż na ogólny stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 14 radnych, zatem 

decyzje i uchwały podjęte na sesji będą prawomocne. 

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na 2020 r., 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2020 – 

2029, 

c) uchwalenia budżetu Gminy Drohiczyn na 2021 r., 

d) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2021- 

2029, 

e) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Drohiczynie na 2021 r., 

f) zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Drohiczynie na 

2021 r., 

g) wykonywania przez Gminę Drohiczyn działalności polegającej na świadczeniu 

usług telekomunikacyjnych na rzecz operatorów telekomunikacyjnych z 

wykorzystaniem posiadanej infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci 

telekomunikacyjnej, 

h) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii w Gminie Drohiczyn na 2021 rok, 

i) zwolnienia w podatku od środków transportowych, 

j) zasad ustalania i wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie prowadzący obrady poddał pod głosowanie: 

 za proponowanym porządkiem obrad – 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał - nie było. 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący poinformował radnych o wyłożonym protokole z XIX Sesji Rady Miejskiej przy 

stoliku protokolanta. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do protokołu. 

Rada nie wniosła uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XIX Sesji Rady Miejskiej: 

 za przyjęciem protokołu - 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał – nie było. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie protokół z XIX Sesji przyjęła jednogłośnie. 
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Ad. 4.  

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, w 

celu omówienia sprawozdania z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie.  

 

Burmistrz poinformował, że w związku z pytaniami dotyczącymi Kierownika Klubu Sportowego 

„Żubr”, kto nim jest i jakie ma wynagrodzenie, odpowiedź jest następująca: 

Osobą, która zajmuje się sprawami w/w klubu, jest Marek Tararuj. Funkcję swoją pełni całkowicie 

bezpłatnie. 

Następnie Burmistrz poinformował, że nadzór RIO uchylił uchwałę w sprawie zmiany opłaty 

targowej, a uchylenie związane jest z zapisem 20% ulgi dla rolnika. Odczytał radnym również opinię 

Ministerstwa związaną z obowiązującymi przepisami na ten temat. 

Poinformował również, że od 1 stycznia 2021 r. w ramach tarczy 6.0 zostaje zniesiony pobór opłaty 

targowej. 

Odnośnie odbioru folii od rolników Burmistrz powiedział, że w roku 2020 skończyły się fundusze z 

pomocy de miminis, dlatego w roku 2021 zostanie podpisany aneks, w którym termin odbioru 

zostanie przedłużony.  

Następnie Burmistrz odczytał oraz omówił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej  w 

okresie od 01.12.2020-20.12.2020 zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Poinformował również, że powstanie Centrum Opiekuńczo Mieszkalne w Putkowicach Nadolnych 

dzięki dofinansowaniu 2,5 mln zł, wkład własny nie jest przewidziany. Centrum skierowane jest do 

osób z nieznacznym i umiarkowanym stopniem niepełnosprawności. 

 

Po krótce Burmistrz omówił budżet roku 2020 oraz przedstawił najważniejsze aspekty budżetu na 

2021 rok. Podsumował rok 2020 jako pozytywny pod względem finansowym. 

Radny Daniluk zapytał, czy wpłynęła obietnica wyborcza Premiera Morawieckiego w wysokości 1 

mln? 

Burmistrz odpowiedział, że wpłynęła, a pieniądze umieszczono jako wolne środki do wykorzystania 

jako udział własny do inwestycji. 

Radny Kobus zapytał, czy został ustalony termin wykonania przebudowy sieci wodnokanalizacyjnej 

w Ostrożanach? 

Burmistrz odpowiedział, że konkretnego terminu nie ma. 

 

Więcej pytań do omówionego sprawozdania nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia 

podziękował Burmistrzowi za zabranie głosu. 

 

Ad. 5. 

 

a) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2020 r., została 

przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w dn.29.12.2020 r. przez Skarbnik 

Gminy p. A. Chrzanowską-Laszuk. Dodatkowo przedstawiła najważniejsze zmiany. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XX/148/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2020 r., 

(zał. nr 3) jednogłośnie. 

 

b) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Drohiczyn na lata 2020 – 2029, została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu 

komisji w dn.29.12.2020 r. przez Skarbnik Gminy p. A. Chrzanowską-Laszuk. Dodatkowo 

powiedziała, że zmiany w budżecie mają odzwierciedlenie w zmianach w WPF 2020-2029. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XX/149/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2020 – 2029 (zał. nr 4), jednogłośnie. 

 

c) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Drohiczyn na 

2021 r., została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w dn.29.12.2020 r. przez 

Skarbnik Gminy p. A. Chrzanowską-Laszuk. Dodatkowo powiedziała, projekt budżetu uzyskał 

pozytywną opinię z RIO z uwagami, które zostały uwzględnione i uzupełnione w uchwale. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania do uchwały? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XX/150/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Drohiczyn 

na 2021 r. (zał. nr 5) jednogłośnie. 

 

d)  

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Drohiczyn na lata 2021-2029, została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu 

komisji w dn.27.11.2020 r. przez Skarbnik Gminy, p. A. Chrzanowską-Laszuk. Dodatkowo 

powiedziała, projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2021-2029 uzyskał 
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pozytywną opinię z RIO bez uwag. 

 

Przewodniczący p. M. Rogowiec powiedział, że budżet jest wysoki zarówno po stronie dochodów 

jak i wydatków. Następnie porównał rok 2011 do budżetu na rok 2021 w kilku kwestiach (fundusz 

sołecki, inwestycje) i powiedział, że 41% budżetu na 2021 r. jest przeznaczone na inwestycje. 

Radny Daniluk zapytał dlaczego w budżecie na 2021 r. nie zostało uwzględnione zadanie: ułożenie 

chodnika przy drodze Obniże-Chechłowo? Jego zdaniem oblicze wsi się zmienia, ale mieszkańcy 

chcą więcej, a ma wrażenie jakby dla miasta robiło się więcej. 

Burmistrz odpowiedział, że chodnik jest przy drodze powiatowej, więc w porozumieniu z powiatem, 

zadanie zostanie wykonane w roku 2021. 

Jeśli chodzi o wydatki inwestycyjne na wieś, to ze względu na lokalizację, udział wsi jest wyższy niż 

miasta – są to drogi powiatowe. Podejmowane inwestycje nigdy nie są dzielone na miasto czy wieś, 

natomiast są realizowane tam, gdzie jest potrzeba. Wieś nie jest pominięta i nigdy nie była. 

 

Radna Tomasik poinformowała, że w dniu 18.12.2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji ds. Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu, na którym pozytywnie zaopiniowano budżet na 2021 r. co ma odzwierciedlenie 

w protokole z posiedzenia. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są jeszcze pytania? 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XX/151/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2021- 2029 (zał. nr 6) jednogłośnie. 

 

Przewodniczący zarządził przerwę od godz. 1115 do 1140. 

 

e) 

 

Przewodniczący poinformował, że plan pracy Rady Miejskiej w Drohiczynie na 2021 r., został 

opracowany na wspólnym posiedzeniu komisji w dn.27.11.2020 r.  

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są jakieś uwagi czy pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XX/152/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady 

Miejskiej w Drohiczynie na 2021 r. (zał. nr 7) jednogłośnie. 
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f) 

 

Przewodniczący poinformował, że plany pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Drohiczynie na 

2021 r., zostały opracowane na pojedynczych posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są jakieś uwagi czy pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XX/153/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej w Drohiczynie na 2021 r. (zał. nr 8) jednogłośnie. 

 

g) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, p. W. Borzyma, w celu omówienia 

uchwały w sprawie wykonywania przez Gminę Drohiczyn działalności polegającej na świadczeniu 

usług telekomunikacyjnych na rzecz operatorów telekomunikacyjnych z wykorzystaniem posiadanej 

infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej. 

Burmistrz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 9. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XX/154/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie wykonywania przez Gminę Drohiczyn 

działalności polegającej na świadczeniu usług telekomunikacyjnych na rzecz operatorów 

telekomunikacyjnych z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci 

telekomunikacyjnej, jednogłośnie. 

 

h) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii w Gminie Drohiczyn na 2021 rok, została 

przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w dn.27.11.2020 r. przez Sekretarza 

Gminy, p. R. Konobrockiego. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 
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Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XX/155/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii w Gminie Drohiczyn na 2021 

rok (zał. nr 10), jednogłośnie. 

 

i) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie zwolnienia w podatku od środków 

transportowych, została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w 

dn.27.11.2020 r. przez Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XX/156/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie zwolnienia w podatku od środków 

transportowych (zał. nr 11), jednogłośnie. 

 

j) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie zasad ustalania i wysokości diet dla radnych 

Rady Miejskiej w Drohiczynie została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji 

w dn.27.11.2020 r.  

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XX/157/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie zasad ustalania i wysokości diet dla 

radnych Rady Miejskiej w Drohiczynie (zał. nr 12), jednogłośnie. 

 

Radna Sierociuk opuściła obrady o godz. 1150, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 13. 
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Ad.  6. 

 

Radna Pogorzelska pochwaliła wystrój świąteczny Drohiczyna – oświetlenie. Powiedziała, że 

potrzebna jest jeszcze choinka w parku.  

Burmistrz odpowiedział, że są oszczędności prądu wynikające z modernizacji oświetlenia na mieście, 

co pozwala na zwiększenie oświetlenia ulicznego świątecznego, dlatego w przyszłym roku będzie 

tego więcej. 

Radny Daniluk prosi o oznakowanie skrzyżowania Śledzianów – Obniże oraz o zebranie pobocza na 

drodze powiatowej od strony Śledzianowa, ponieważ następują zalania. 

Burmistrz odpowiedział, że zostanie wystosowane pismo do Starostwa z wnioskiem o oznakowanie 

w/w skrzyżowania oraz o zebranie pobocza. 

Radny Daniluk ponownie zabrał głos, mówiąc, że jego zdaniem scalenia na terenie Gminy Drohiczyn 

nie rozwiążą problemów, jeśli chodzi o tzw. „gościniec w Obniżu”. 

Burmistrz odpowiedział, że w założeniach projektowych jest mowa o „gościńcu”, a ponieważ jest to 

droga powiatowa, naszym zadaniem jest ją przejąć od powiatu, ale jak to wyjdzie, to na chwilę obecną 

nie potrafi odpowiedzieć. 

 

Radny Wojtkowski opuścił obrady o godz. 1200, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 12. 

 

Przewodniczący podsumował rok 2020, podziękował Burmistrzowi wraz z pracownikami za 

działania na rzecz Gminy i radnym za współpracę, a następnie złożył wszystkim życzenia 

Noworoczne. 

Burmistrz dołączył się do podziękowań i do życzeń. 

 

Ad. 7.   

 

Wobec wyczerpania tematów obrad Przewodniczący dokonał o godz. 1207 zamknięcia XX Sesji Rady 

Miejskiej w Drohiczynie. 

       

 

Protokołowała: 

     Marta Nielipińska                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                              mgr inż. Marian Rogowiec 


